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        Kołobrzeg, dnia 30 marca 2022 r. 
BRM.0002.49.2022.K 

 
Protokół Nr 49/2022 

 
z XLIX sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 30 marca 2022 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 9:00, a zakończono  
o godz.14:30 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537 oraz z 2022 r. poz. 498), w związku art. 15zzx  

ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Mieszkańcy zostali 

poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą 

transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju  

nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane 

stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad XLIX sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

miastem Feodosiya na Ukrainie, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 

4) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 

położonej w obrębie 4, 

5) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 

80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4, 

6) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego 

wokół mola spacerowego - część 1, 

7) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kołobrzeg (dla terenu działek nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 
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39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 w obrębie 19 przy  

ul. Bolesława Krzywoustego), 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

położonego pomiędzy ul. Portową, torami kolejowymi relacji Trzebiatów - 

Kołobrzeg, rzeką Parsętą a ul. Warzelniczą, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg,  

w tym trybu konsultacji, 

10) w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Miasto Kołobrzeg w ramach 

programu Korpus Wsparcia Seniorów 2022, 

11) w sprawie zaopiniowania wniosku o zezwolenie na utworzenie i prowadzenie 

ośrodka rehabilitacji zwierząt, 

12) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022, 

13) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 295 obręb 5, 

położonej przy ulicy Wspólnej w Korzystnie, 

14) w sprawie oddania w dzierżawę na okres do dnia 31.12.2023 r. działki numer 

314/7, położonej przy ul. Wspólnej w Korzystnie, gmina Kołobrzeg, 

15) w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 171 obręb 16, położonej w Kołobrzegu 

przy ulicy 6 Dywizji Piechoty, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel 

Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” oraz ustalenia zasad i trybu 

ich nadawania i pozbawiania. 

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLIX sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się w trybie zdalnym  
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych: 
W posiedzeniu zdalnym o godz. 9:00 wzięło udział 21 radnych 
Obecni: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
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12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Bogusław Połowniak 
15. Piotr Rzepka 
16. Karolina Szarłata - Woźniak 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Powitał wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad 
sesji. 

Lista obecności Radnych uczestniczących w zdalnym posiedzeniu stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Protokół Nr 47/2022 z XLVII sesji, która odbyła się w dniu 23 lutego 2022 r. i Protokół  

Nr 48/2022 z XLVIII sesji, która odbyła się w dniu 4 marca 2022 r., były wyłożone do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołów.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 21 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne. Lista radnych uczestniczących w zdalnych 
obradach XLIX sesji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali:  
1) porządek obrad,  
2) projekty uchwał 
3) inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.   
 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad i jako pierwszy przedstawił wnioski 
o zmianę porządku obrad sesji. 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił 
wniosek o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad dwóch 
projektów uchwał:  
      a) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany obwodów szkolnych oraz  
           zmniejszenia liczby uczniów w oddziałach: 
      b) w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji o petycjach 
           rozpatrzonych w 2021 roku.  
 
Wniosek o zmianę porządku obrad wraz z projektami uchwał został przesłany do radnych 
drogą elektroniczną 25 marca 2022 r. 
 
Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad – wycofanie  
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą 
Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie. Projekt uchwały jest ujęty w punkcie 3 
podpunkt 1 porządku obrad sesji. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i przeszedł do głosowania nad wnioskami o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego– Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany obwodów szkolnych oraz zmniejszenia liczby 

uczniów w oddziałach: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Malinowski, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany 

obwodów szkolnych oraz zmniejszenia liczby uczniów w oddziałach Ten projekt 

uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 3 jako podpunkt 17 porządku obrad.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 
zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego– Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych w 2021 
roku: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (1) 

Zbigniew Malinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Połowniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej 

informacji o petycjach rozpatrzonych w 2021 roku. Ten projekt uchwały 

Przewodniczący ujął w punkcie 3 jako podpunkt 18 porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Pana radnego Jacka 
Woźniaka - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zakończenia 
współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie. 
Projekt uchwały jest ujęty w punkcie 3 podpunkt 1 porządku obrad sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Zbigniew Malinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Połowniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady poprzez 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zakończenia współpracy 

pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie. Wniosek nie 

uzyskał wymaganych 11 głosów za zmianą porządku obrad. Projekt uchwały pozostał 

w dalszym procedowaniu. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

miastem Feodosiya na Ukrainie, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
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3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 

4) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 

położonej w obrębie 4, 

5) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 

80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4, 

6) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego 

wokół mola spacerowego - część 1, 

7) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kołobrzeg (dla terenu działek nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 

39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 w obrębie 19 przy  

ul. Bolesława Krzywoustego), 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

położonego pomiędzy ul. Portową, torami kolejowymi relacji Trzebiatów - 

Kołobrzeg, rzeką Parsętą a ul. Warzelniczą, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg,  

w tym trybu konsultacji, 

10) w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Miasto Kołobrzeg w ramach 

programu Korpus Wsparcia Seniorów 2022, 

11) w sprawie zaopiniowania wniosku o zezwolenie na utworzenie i prowadzenie 

ośrodka rehabilitacji zwierząt, 

12) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022, 

13) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 295 obręb 5, 

położonej przy ulicy Wspólnej w Korzystnie, 

14) w sprawie oddania w dzierżawę na okres do dnia 31.12.2023 r. działki numer 

314/7, położonej przy ul. Wspólnej w Korzystnie, gmina Kołobrzeg, 

15) w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 171 obręb 16, położonej w Kołobrzegu 

przy ulicy 6 Dywizji Piechoty, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel 

Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” oraz ustalenia zasad i trybu 

ich nadawania i pozbawiania, 

17) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany obwodów szkolnych oraz 

zmniejszenia liczby uczniów w oddziałach, 

18) w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji  
o petycjach rozpatrzonych w 2021 roku.  

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowią 

załącznik do protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy 

Gminą Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto - Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu maja 
zastrzeżenia do uzasadnienia do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze ten projekt uchwały  
z uwagi na to, ze ta umowa w każdym wymiarze jest martwa. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że sam projekt uchwały nie budzi 
wątpliwości wśród Członków Klubu. Wątpliwości budzi samo uzasadnienie. Pan radny 
zapowiedział, że każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Konsul Ukrainy 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Konsul Ukrainy 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 
obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zakończenia 

współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

podjęła UCHWAŁĘ NR XLIX/692/22 w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy 

Gminą Miasto Kołobrzeg miastem Feodosiya na Ukrainie. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Opinię Komisji przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały 
bez poprawek. 
 

3. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do zmian 
zaproponowanych przez Panią Prezydent Miasta i go poprze w głosowaniu. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady Miasta 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Danuta Wilk 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/693/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2022 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy  

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
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2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Opinię Komisji przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

3. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata - Woźniak- Członek Klubu, która przekazała, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
Brak chętnych do dyskusji 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/694/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
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Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok -
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata - Woźniak- Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
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NR XLIX/695/22 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu 

działki nr 95 położonej w obrębie 4. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok -
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata - Woźniak- Członek Klubu, która przekazała, że każdy z Członków Klubu 
zagłosuje indywidualnie.   

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 
Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/696/22 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla działek  
nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4. 
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego wokół mola spacerowego - część 1 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok -
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie jest przeciwny temu 
projektowi uchwały.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego wokół mola spacerowego - część 1: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/697/22 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego wokół mola spacerowego - część 1. 

 
Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg (dla terenu działek 

nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 w obrębie 19 

przy ul. Bolesława Krzywoustego) 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok -
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub akceptuje projekt uchwały 
i będzie głosował za podjęciem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub się zgadza, co do 
kierunku nie jest przeciwny temu projektowi uchwały.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Zarządzam głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg (dotyczy terenu działek  

nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 w obrębie 19 

przy ul. Bolesława Krzywoustego): 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/698/22 w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. 

Zmiana Studium dotyczy terenu działek nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 

oraz części działki 41/23 w obrębie 19 przy ul. Bolesława Krzywoustego. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Portową, torami kolejowymi relacji Trzebiatów - 

Kołobrzeg, rzeką Parsętą a ul. Warzelniczą 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok -
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który powiedział, że jest to bardzo atrakcyjny teren  
i Członkowie Klubu będą się przyglądali, w jakim kierunku pójdą plany. 
Przewodniczący Klubu przekazał także, ze Klub zagłosuje za projektem uchwały.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu będzie głosował 
indywidualnie.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Portową, torami kolejowymi relacji Trzebiatów - 

Kołobrzeg, rzeką Parsętą a ul. Warzelniczą: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/699/22 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 

pomiędzy ul. Portową, torami kolejowymi relacji Trzebiatów - Kołobrzeg, rzeką Parsętą 

a ul. Warzelniczą. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Po stwierdzeniu quorum, 

Przewodniczący przeszedł do punku 3 podpunkt 9 porządku obrad. 

 
Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta 

Kołobrzeg, w tym trybu konsultacji  
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Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
  

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym trybu konsultacji: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/700/22 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu  

harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym 

trybu konsultacji. 

 
Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 
Gminy Miasto Kołobrzeg w ramach programu Korpus Wsparcia Seniorów 2022 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub zagłosuje za projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek - 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera program i zagłosuje za projektem 
uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji, Przewodniczących 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
programu osłonowego Gminy Miasto Kołobrzeg w ramach programu Korpus Wsparcia 
Seniorów 2022: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
 
Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, 
Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Woźniak 
 
 



20 
 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/701/22 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Miasto Kołobrzeg  
w ramach programu Korpus Wsparcia Seniorów 2022. 
 
Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku  

o zezwolenie na utworzenie i prowadzenie ośrodka rehabilitacji zwierząt 

 
Przed przedstawieniem projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił, aby przy 

przedstawianiu projektu uchwały, opinii, stanowisk i dyskusji, nie używać danych 

składającego wniosek ze względu na RODO. 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zieba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
negatywnym zaopiniowaniem wniosku.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu będzie głosował 
indywidualnie.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu będzie głosował 
indywidualnie.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady, który ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i w dalszej części w dyskusji udział wzięli: 

 Radca prawny 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji, Przewodniczących 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zaopiniowania 

wniosku o zezwolenie na utworzenie i prowadzenie ośrodka rehabilitacji zwierząt: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Zbigniew 

Malinowski, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/702/22 w sprawie zaopiniowania wniosku o zezwolenie na utworzenie  

i prowadzenie ośrodka rehabilitacji zwierząt. 

 
Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Natomiast Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Lokalowej dokonał szczegółowej prezentacji programu.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowiska Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  
 

Brak chętnych do głosowania. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
rok 2022: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/703/22 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022. 
 
Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 295 obręb 5, położonej przy ulicy Wspólnej  
w Korzystnie 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały.  
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Brak chętnych do głosowania. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 295 obręb 5, położonej przy ulicy Wspólnej w 
Korzystnie: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/704/22 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 295  
obręb 5, położonej przy ulicy Wspólnej w Korzystnie. 
 
Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na okres do dnia 31.12.2023 r. działki numer 314/7, położonej przy ul. 
Wspólnej w Korzystnie, gmina Kołobrzeg 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały.  
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan Krzysztof Plewko 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji, Przewodniczących 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na okres do dnia 31.12.2023 r. działki numer 314/7, położonej przy ul. Wspólnej 
w Korzystnie, gmina Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/705/22 w sprawie oddania w dzierżawę na okres do dnia 31.12.2023 r. działki 
numer 314/7, położonej przy ul. Wspólnej w Korzystnie, gmina Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 171 
obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 6 Dywizji Piechoty 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

 
Brak chętnych do dyskusji 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 
działki gruntu nr 171 obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 6 Dywizji Piechoty: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowani 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/706/22 w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 171 obręb 16, położonej  
w Kołobrzegu przy ulicy 6 Dywizji Piechoty. 
 
Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” i „Zasłużony dla 

Miasta Kołobrzegu” oraz ustalenia zasad i trybu ich nadawania i pozbawiania. 

Rada Miasta Kołobrzeg na sesji w dniu 26 stycznia 2022 r. zmieniła Statut Miasta Kołobrzeg 
- Uchwała Nr XLVII/664/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Kołobrzeg (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 498). 
Zgodnie z uchwaloną zmianą, Rada powołała następujące stałe Komisje: 
1) Komisję Budżetowo - Gospodarczą 
2) Komisję Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 
3) Komisję Morska 
4) Komisję Sportu i Turystyki 
5) Komisję Uzdrowiskową 
6) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 
7) Komisję Rewizyjną 
oraz określiła zakresy ich działania. 
 
Sprawy opiniowania wniosków dotyczących nadawania i pozbawiania tytułów "Honorowy 
Obywatel Kołobrzegu" i "Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu" Rada powierzyła do zakresu 
działania Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Projekt uchwały przedstawił Radzie Przewodniczący Rady.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek - 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta 

Kołobrzegu” oraz ustalenia zasad i trybu ich nadawania i pozbawiania: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIX/707/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy 
Obywatel Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” oraz ustalenia zasad  
i trybu ich nadawania i pozbawiania. 
 
Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego 

zmiany obwodów szkolnych oraz zmniejszenia liczby uczniów w oddziałach 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub widzi konieczność 
solidnego przepracowania sprawy obwodów szkolnych. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. Pan radny 
zapowiedział, że nadszedł czas na rozpoczęcie dyskusji w sprawie obwodów 
szkolnych. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu nie omawiali projektu 
uchwały i w tej sprawie wypowiedzą się w dyskusji. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Artur Dąbkowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogusław Połowniak 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Jacek Kalinowski  
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji, Przewodniczących 
Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku dotyczącego zmiany obwodów szkolnych oraz zmniejszenia liczby uczniów  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/708/22 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany obwodów 

szkolnych oraz zmniejszenia liczby uczniów w oddziałach. Rada nie uwzględniła 

wniosku. 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia na stronie 

internetowej zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych w 2021 roku 

W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
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Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie umieszczenia 

na stronie internetowej zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych w 2021 roku: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIX/709/22 w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji  

o petycjach rozpatrzonych w 2021 roku. 

Punkt 4 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedłożyła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radny Dariusz Zawadzki złożył 9 interpelacji: 

1) w sprawie podwórka przy ul. Wojska Polskiego 

2) w sprawie sterylizacji/kastracji kotów na ternie Gminy Miasto Kołobrzeg 

3) w sprawie wycinki drzew na ul. Artyleryjskiej 

4) w sprawie placów zabaw 



29 
 

5) w sprawie BIP Urzędu Miasta Kołobrzeg 

6) w sprawie wycinki drzew na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

7) w sprawie poideł miejskich 

8) w sprawie organizacji pomocy dla Ukrainy w SEZAM 

9) w sprawie napisu reklamowego 

 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie paczkomatu w Podczelu, analizy linii autobusowych na trasie Podczele – 

Zieleniewo oraz mini mola w Podczelu 

2) w sprawie zatkanych studzienek 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie zdewastowanego terenu na 

gruncie należącym do Gminy Miasto Kołobrzeg przy ul. Młyńskiej. 

 

Pan radny Jacek Woźniak zapytał o sprawę dotyczącą odpływu wód, która była wyemitowana 

w programie Ekspres Reporterów. 

 

Odpowiedzi udzieliła na sesji Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych. 

 

Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Wojewoda Zachodniopomorski pismem z dnia 16 marca 2022 r. zawiadomił Radę 

Miasta o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności 

Uchwały Nr XLVII/675/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 23 lutego 2022 r. w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Kołobrzeg oraz określenia grani ich obwodów od 1 września 2022 r. Uchwała 

została ogłoszona już w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 

Zgodnie z art. 91 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

o nieważności uchwały w całości lub części orzeka organ nadzoru w terminie nie 

dłuższym niż 30 dni od dnia doręczenia uchwały. 

 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 15 marca 2022 r. przekazała do wiadomości radnych 

informację z wykonanych wyników finansowych spółek z udziałem Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2021 rok. Powyższa informacja została skierowana także do Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej. 

 

 23 marca 2022 r. zostało do Radnych przesłane drogą elektroniczną pismo Prezydent 

Miasta z dnia 21 marca 2022 r. dot. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miasta 

Kołobrzeg na członka Komitetu Rewitalizacji, w związku z rezygnacją  

z członkostwa radnego Rady Miasta Kołobrzeg Pana Piotra Rzepki. Zgodnie uchwałą 

Rady Miasta w tej sprawie, Komitet Rewitalizacji liczy nie mniej niż 9 członków, w tym 

maksymalnie 4 przedstawicieli Rady Miasta Kołobrzeg, którzy zgodnie z § 3 ust. 2 

Regulaminu są wyznaczani przez Przewodniczącego Rady. Obecnie w składzie 

komitetu znajdują się Radni: Przemysław Kiełkowski, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

Przewodniczący poprosił Radnych o informację w tej sprawie w terminie do 30 marca 

2022 r. 
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 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 3 marca 2022 r. 

zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg podjęte na sesji w dniu 23 lutego 

2022 r. 

1. Uchwała Nr XLVII/671/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 r. – poz. 940. 

 

2. Uchwała Nr XLVII/673/22 w sprawie poboru opłaty targowej  

w drodze inkasa – poz. 942. Uchwała weszła w życie  

18 marca 2022 r. 

 

3. Uchwała Nr XLVII/674/22 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Kołobrzegu – poz. 944. Uchwała weszła w życie 18 marca 2022 r. 

 

4. Uchwała Nr XLVII/677/22 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – 

Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenu położonego przy ul. Żurawiej – poz. 946. Uchwała weszła  

w życie 18 marca 2022 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 07 marca 

2022 r. poz. 1030 została ogłoszona Uchwała Nr XLVIII/691/22 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 4 marca 2022 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek nr 4/56 

i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg. Uchwała weszła w życie 22 

marca 2022 r. 

 

 Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta dwa zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 27/22 z dnia 9 marca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

2. Zarządzenie Nr 29/22 z dnia 9 marca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że zgodnie z harmonogramem kolejną sesję 

zaplanował w dniu 27 kwietnia 2022 r. i będzie to sesja w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość. 

 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego pisma zostały dostarczone Radnym drogą 

elektroniczną do Państwa Radnych drogą elektroniczną i znajdują się także przy punkcie 6 

porządku obrad L sesji w programie eSesja. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który w imieniu własnym i mieszkańców ulicy Grochowskiej 

podziękował za zakończenie inwestycji dot. miejsc postojowych 

 Pani radna Izabela Zielińska poruszyła sprawę kolejnej sesji w trybie zdalnym 
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 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady wyjaśnił, dlaczego planuje 

zwołać sesję w trybie zdalnym 

 Pan radny Krzysztof Plewko również zapytał o powody zwołania sesji w trybie 

zdalnym. 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady zabrał głos w sprawie sesji 

 Pan radny Adam Hok zabrał głos w sprawie sesji i posiedzeń komisji 

 Pan radny Łukasz Zięba zabrał głos w sprawie posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Radnych w tym punkcie porządku obrad 

zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLIX sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 

 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


